



CANADA

C
o
m
m
u
n
i
q
u
é

No. 69
no.

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

SEPTEMBER 24, 1971
LE 24 SEPTEMBRE 1971

VISIT OF THE SECRETARY-GENERAL OF NATO/
LA VISITE DU SECRETAIRE-GENERAL DE L'OTAN

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary-General of NATO, Mr. Manlio Brosio, will visit Ottawa from September 26 to 28. Mr. Brosio will address the opening Plenary Session of the North Atlantic Assembly on Monday morning, September 27. During his visit Mr. Brosio will be the guest of the Canadian Government. He will meet the Canadian Prime Minister and several Cabinet Ministers and will hold talks with senior government officials. Mr. Brosio will arrive at Uplands Airport on Sunday, September 26 at 5:05 pm. on board a Canadian Forces Aircraft from Montreal. He will depart for Washington, D.C. on Tuesday, September 28 at 4:00 pm. by Canadian Forces Aircraft from Uplands.

Mr. Brosio has been Secretary-General of NATO and Chairman of the North Atlantic Council since August 1964. He will retire from his present position on October 1, 1971.

* * *

Le Secrétaire-Général de l'OTAN, M. Manlio Brosio, visitera Ottawa du 26 au 28 septembre. Il prononcera un discours à la session plénière inaugurale de l'Assemblée de l'Atlantique Nord le lundi matin, 27 septembre. Durant sa visite, M. Brosio sera l'hôte du gouvernement canadien. Il rencontrera le Premier Ministre du Canada et plusieurs ministres et s'entretiendra avec des hauts fonctionnaires. M. Brosio arrivera à l'aéroport d'Uplands à 17h 05, le dimanche 26 septembre, à bord d'un avion des forces armées canadiennes en provenance de Montréal. Son départ d'Uplands en direction de Washington, D.C. est prévu pour 16h00, le mardi 28 septembre, à bord d'un avion des forces armées canadiennes.

M. Brosio est Secrétaire-Général de l'OTAN et Président du Conseil de l'Atlantique Nord depuis le mois d'août 1964. Il abandonnera son poste le 1^{er} octobre 1971.